
Beste Bornemnaar 

Onze verkozenen en bestuursleden 
zetten zich op alle niveaus elke dag 
hard in om de verandering voelbaar te 
maken voor alle Bornemnaren. 

Al sinds 2012 pleitten we voor een 
hondenzwemvijver en losloopzones. 
De eerste zwemvijver voor honden 
is intussen een feit. We onderzoeken 
welke andere locaties nog in aanmerking 
komen. 

We blijven investeren in veilige 
schoolomgevingen en houden 
rekening met een vlotte doorstroming 
op de Sint-Amandsesteenweg 
zonder verkeersdrempels met aandacht 
voor leefbaarheid en veiligheid voor 
alle weggebruikers en bewoners. We 
restaureren ons erfgoed en het eerste 
kunstgrasveld in Wintam is intussen 
aangelegd. Bornem centrum moet 
opnieuw proper worden dankzij een 
nieuwe sensibiliseringscampagne. 
Domiciliefraude wordt ook bij ons 
aangepakt. 

Historische wegwijzers wijzen 
opnieuw de weg  
Dankzij de mooie samenwerking tussen de leerlingen en leerkrachten van de tech-
nische afdeling van Sjabi, enkele inwoners, de Vereniging voor Heemkunde Klein-
Brabant, de gemeentediensten en het -bestuur zijn ze sinds eind maart terug: de 
oude wegwijzers in Eikevliet.

“We kennen de historische blauwwitte weg-
wijzers allemaal wel van vroeger. Alleen 
waren ze door de tand des tijds zwaar 
toegetakeld. Verschillende partners sloegen 
de handen in elkaar en tijdens de restaura-
tie werden onder andere de versleten 
stukken van de palen vervangen door 
nieuwe. Voor de belettering van de 
wegwijzers werd teruggegrepen naar de 
oude Nederlandse taal. Zo werd Wintam 
opnieuw Wintham. Het resultaat mag er 
zijn, de in ere herstelde palen wijzen nu 
terug de weg. En we blijven investeren in 
ons erfgoed. Zo is er nog een derde weg-
wijzer op komst aan de kerk van Hingene”, 
zegt schepen van Erfgoed Kristof Joos.

Hondenzwemvijver 
Honden zwemmen vanaf nu in de allereerste 
hondenzwemzone van Bornem. Die werd 
dankzij N-VA Bornem gerealiseerd in het 
Breeven. Honden zwemmen er vrij in een 
veilige en verfrissende omgeving. Honden en 
hun baasjes beleven er dankzij die uitbreiding 
vast veel plezier. 

De nieuwe zone heeft een bijkomende 
oppervlakte van 450 vierkante meter 
waarvan de vijver 150 vierkante meter inneemt. Dankzij een afbakening van rode en 
witte vlotters genieten de ganzen en eenden van hun rust. We voorzien een ‘slibway’ 
om honden makkelijk uit het water te laten komen. Een informatief bord verwelkomt 
bezoekers en geeft duidelijke richtlijnen voor de zone.

De unieke hondenzwemzone is een geweldige ervaring voor honden en hun eigenaren.

Ivo Van Aken
voorzitter N-VA Bornem

Ik wens u een geweldige 
vakantie. Geniet van onze 
mooie natuur en de vele 
feesten onder de Bornemse 
zon.”

voorzitter N-VA Bornem

Kristof Joos 
schepen van Erfgoed

Eddie Bormans
schepen van Dierenwelzijn
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Bornem feestgemeente 
Bornem Factor 23 
transformeert Bornem tot de 
feestgemeente. Het program-
ma van het sprankelende feest 
brengt talentvolle artiesten, 
enthousiast publiek en een 
ongeëvenaarde feestelijke sfeer 
samen. Bornem Factor 23 is de 
plek waar talenten schitteren en 
het podium veroveren. 
Met een gevarieerd programma 
en verrassende optredens biedt 
het feest een onvergetelijke 
ervaring voor jong en oud. 

Dompel jezelf onder in de feestvreugde van Bornem Factor 23 
en ontdek waarom onze feestgemeente altijd in de 
schijnwerpers staat.

Veilige schoolomgevingen 

Bornem zet zich in voor veilige schoolomgevingen. De gemeente 
pakte al vier scholen aan: Sint-Bernardusschool, De Linde, ‘t 
Hinkelpad en Huveneersschool Hingene. We zorgen ervoor dat 
kinderen veilig reizen dankzij verkeerseducatie, verkeers-
remmende maatregelen en betere infrastructuur. We blijven 
werken aan de veiligheid van alle scholen in Bornem en gaan 
daarom volgend jaar ook de andere scholen in onze gemeente 
onderzoeken. Samen creëren we een veilige omgeving voor 
onze toekomstige generaties!

Strijd tegen domiciliefraude
Domiciliefraude is een bijzonder asociaal misdrijf. Een huurovereenkomst kan 
stopgezet worden op basis van eigendom in binnen- of buitenland. In 2022 werden 
er zeven dossiers behandeld, waarvan in zes gevallen de huurovereenkomst opgezegd 
werd. De sociale korting werd in een aantal gevallen teruggevorderd. 

Voor wat betreft sociale fraude en domiciliefraude heeft Woonveer een procedure 
uitgewerkt en een samenwerking opgezet met onze politiezone. Het gaat vooral over 
preventieve en ondersteunende maatregelen. Zo vermijden we misbruiken of sporen we ze op. Zo kan de wijkagent bij meldingen 
onder meer een buurtonderzoek doen.

Samenlevingsproblemen nemen jammer genoeg ook in onze huisvestingsmaatschappij toe. Daarom werd op onze vraag een 
halftijdse maatschappelijk werkster belast met de begeleiding van die problemen. Op die manier blijft het voor iedereen aangenaam 
en leefbaar

Beurm moet blinken 
Met de campagne ‘Beurm moet blinken’ maken we bewoners bewust 
van een schone omgeving in de strijd tegen zwerfvuil. De focus ligt 
op de aanpak van zwerfvuil en sigarettenpeuken in de 
dorpskern. Daarvoor introduceerden we acht opvallende 
peukenbakken in de Boomstraat met speelse vragen om rokers uit te 
dagen hun peuken erin te deponeren. De bakken kunnen in de 
toekomst verplaatst worden naar andere probleemgebieden. 
Daarnaast verzamelen we het zwerfvuil in de winkelstraat 
gedurende vier weken. We stellen het afval tentoon in een plexi-
glasbak en vergroten zo het bewustzijn. De gemeente verdeelt ook 
bierkaartjes en zakasbakjes via de cafés. Rokers worden dankzij die 
gadgets eraan herinnerd om peuken niet op de stoep te gooien. Laten 
we samenwerken voor een schone en aantrekkelijke leefomgeving.

Saadet Gülhan 
schepen van Feestelijkheden, 

Mobiliteit en Jeugd 

Silke Hielegems en Ivo Van Aken
bestuurders Woonveer
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Interview: Ivan De Hertog, bestuurslid 
Vanwaar jouw keuze voor de N-VA?
Ik ben altijd actief geweest in het verenigingsleven. Naar mijn gevoel gingen ver-
houdingsgewijs veel meer middelen naar sportverenigingen in het Breeven of naar 
cultuurcentrum Ter Dilft. De deelgemeenten werden stiefmoederlijk behandeld. 
Dat gevoel werd versterkt met de goedkeuring van de schuldwaarborg voor KSV 
Bornem, door het vorige gemeentebestuur. Daardoor besloot ik om niet langer van 
aan de zijlijn toe te kijken maar om zelf mee verandering te brengen. Ik ben een 
overtuigd Vlaams-nationalist. Na enkele gesprekken met de mandatarissen over het 
verkiezingsprogramma, was ik overtuigd dat we samen een verschil konden maken. 

Op welke realisaties ben je het meest trots?
De voorbije legislatuur zijn er heel wat mooie zaken gerealiseerd in Bornem. Mijn 
interesse gaat vooral uit naar de deelgemeenten, hun verenigingen en dierenwelzijn. 
De dossiers van het kunstgrasveld in Wintam en Mariekerke staan dus zeker met 
stip bovenaan. De opstart van de dierenwelzijnsraad en de uitbreiding van de 
hondenweide in het Breeven met een zwemgedeelte zijn mooie realisaties.

Wat is voor jou het mooiste plekje van Bornem?
Tijdens de vele wandelingen met mijn honden geniet ik liefst van de rust, de bossen en de stilte. Geen makkelijke keuze dus. Het 
Noordelijk eiland in Wintam, het niet verharde wandelpad langs de Vliet tussen het zeekanaal en het centrum van Eikevliet en het 
oostelijke deel van het park van Hingene, behoren tot mijn favoriete plaatsen.

Hier kwam je ons tegen  

Gelukkige Moederdag

Bornem Tripel voor Vaderdag

Scampi’s tijdens vis- en folkloremarkt 

Kunstgrasveld in Wintam

www.n-va.be/bornem 
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


